
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation ställd av Socialdemokraterna 

till Gustaf Appelberg (L)- Hur vill det borgerliga 

styret skapa ett brett filmutbud? 

 

Hur avser det borgerliga styret att bredda Linköpings filmutbud? 

Svar: 

De som bor och verkar i Linköping ska uppleva att det erbjuds ett varierat kulturutbud. En 
biograf är en viktig mötesplats för kommunens invånare, framförallt för barn och unga. Därför 
ser vi positivt på biografverksamhet i kommunen, då det ser till att berika kulturlivet i 
Linköping. Idag finns det etablerade verksamheter som erbjuder filmvisningar och vi anser att 
det inte ligger i kommunens uppdrag att själv driva biografverksamhet. Istället uppmuntrar vi 
verksamheter att söka de olika former av stöd som kommunen har att erbjuda om man vill 
anordna filmvisningar.  
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